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Hallo,

De opmerking ven Cover bandbreedtes komt overeen met de opmerkingen van

CRERgous
ik zal [EBM

nog los even vragen

of zij morgen met ons drieeen kan bellen om het nog een keer door te nemen. Dan kunnen we het hopelijk daarna afronden.

Maar het is ook handig om alvast vooruit te kijken waar de uitkomst van dit stuk voor kan worden gebruikt: input voor de

contourennota en de ‘houtskoolschets ouderen’. Omdat de algemene conclusies van deze SCP notitie waarschijnlijk grotendeels
overeind blijven losstaand van de nuanceringen die wij graag nog laten aanbrengen. Daarom heb ik in bijgevoegde concept
versie van de houtskoolschets op blz. 19 alvast een voorzet gemaakt over conclusie op basis van deze notitie wat er kan

gebeuren om de zorg te regelen voor kwetsbare groep ouderen in de tussenliggende periode totdat zij naar het verpleeghuis
kunnen. Naast de bestaande mantelzorgondersteuning vanuit gemeenten en zorgverzekeraars is het ook goed om andere

partijen aan te haken zoals bedrijven en maatschappelijke partners zoals al in het stuk werd gesuggereerd.

Ik hoor graag ook van[EEzij zich kunnen in deze tekst en opzet.

Groeten,

van:[CEN<IEEeminvws.nl>
Verzonden: woensdag 10 juni 2020 10:09

Aan: ) SEER inv >;IGEN SEE eins;IEE
@minvws.nl>

cc: )SEEe minvws.nl>;IEEE) EEE eminvws.n>
Onderwerp: RE: Stand van zaken SCP-projecten 2020 in het licht van de coronacrisis

Ik heb er even snel naar gekeken.
Vind het een stuk genuanceerder overkomen dan de vorige versie.

Heb nog steeds wel een beetje problemen met hun methodiek.

De methodiek is dat ze kijken naar de situatie voordat iemand naar een verpleeghuis toegaat en dat toepassen op degenen voor

wie geen verpleeghuisplaats beschikbaar is. Dat is toch een andere fase, de situatie voor een beroerte is echt anders dan erna.

Zelf geven ze ook aan dat het enigszins problematisch is.

Gegeven de tijd en de beschikbare data kunnen ze waarschijnlijk niets anders.

Daarom had ik liever gehad dat ze met een bandbreedte gewerkt hadden, minimaal dit maar maximaal dat.

Dat doen ze nu een beetje, maar kan veel explicieter.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Ministerie VWS, Directie Langdurige Zorg

TVH, Thuis in het Verpleeghuis

minvws.nl
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